
Zápisnica č. 9/2008 
z rokovania Kolégia rektora STU dňa 27. 10. 2008 v Bratislave 

 
Prítomní: Vladimír Báleš, František Janíček, Dušan Petráš, Ján Kalužný, Robert 

Redhammer, Maroš Finka, Helena Žideková, Milan Žalman, Dušan Bakoš, 
Ľudovít Molnár, Alojz Kopáčik, Breza, Ľubomír Šooš, Ľudovít Petránsky, 
Oliver Moravčík, Pavel Timár, Vladimír Kovár, Juraj Česelský 

 
Neprítomní:   
 
 
Program: 
 
1. Stratégia zabezpečenia hlasových služieb na STU (pror. Finka) 
2. Evidencia publikačnej činnosti 2008 (pror. Redhammer) 
3. Evidencia projektov za rok 2008 (pror. Redhammer) 
4. Kritériá habilitácií a inaugurácií na STU (pror. Redhammer) 
5. Týždeň vedy a techniky na Slovensku a Národná konferencia Veda a technika 2008 (pror. 

Redhammer) 
6. Prijatie najlepších študentov STU pri príležitosti MDŠ (pror. Petráš) 
7. Stretnutie so zahraničnými študentmi STU pri príležitosti MDŠ (pror. Petráš) 
8. Energetická bilancia STU – návrhy opatrení (pror. Janíček) 
9. Múzeum STU – stav prípravy (pror. Janíček) 
10. Prekrytie priestoru Vazovova – Mýtna – stav prípravy (pror. Janíček) 
11. Rozličné 
 
Písomne predložené materiály: 
1) Režim nahlasovania publikačnej činnosti za rok 2008 (pror. Redhammer) 
2) Kritériá habilitácií a inaugurácií na STU (pror. Redhammer) 
3) Týždeň vedy a techniky 2008 a národná konferencia Slovensko a Európsky výskumný 

priestor (pror. Redhammer) 
4) Súťaž Hlava roka 2008 (pror. Redhammer) 
5) Prijatie najlepších študentov STU pri príležitosti MDŠ (pror. Petráš) 
6) Stretnutie vedenia STU so zahraničnými študentmi pri príležitosti MDŠ (pror. Petráš) 
7) Návrh koncepcie riešenia prevádzkovania a starostlivosti tepelného hospodárstva 

a transformátorových staníc (pror. Janíček) 
8) Informácia o príprave projektu v rámci podpory infraštruktúry VŠ z OP VaV (pror. 

Janíček) 
9) Vyhodnotenie účasti STU v programe ERASMUS (pror. Petráš) 
 
 
Kontrola plnenia úloh 
 
Splnené úlohy:  5/8/2008, 6/8/2008 
 
Nesplnené úlohy:   
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K bodu 1 Stratégia zabezpečenia hlasových služieb na STU (pror. Finka) 
  
Pror. Finka: Podal ústnu informáciu. Hlasové služby sú viazané na financovanie zo 

štrukturálnych fondov EÚ, sú pripravené 3 varianty na riešenie týchto služieb 
pre STU. Súčasne podal aj informáciu o stave zabezpečenia EIS pre STU. 
Informoval aj o vypísaní výberového konania na obstaranie techniky IKT. 

 
Stanovisko KR STU č. 1/9/2008 
KR STU berie na vedomie informácie o zabezpečení hlasových služieb na STU. 
 
K bodu 2 Evidencia publikačnej činnosti 2008 (pror. Redhammer) 
  
Pror. 
Redhammer: 

Predložil písomný materiál, ktorý obsahuje režim nahlasovania publikačnej 
činnosti pre rok 2008. Dňa 30.10.2008 do 12:00 hod. musí byť ukončené 
zadávanie údajov do databázy OLIB. 

 
Stanovisko KR STU č. 2/9/2008 
KR STU berie na vedomie informácie o evidencii publikačnej činnosti za rok 2008. 
 
 
K bodu 3 Evidencia projektov za rok 2008 (pror. Redhammer) 
  
Pror. 
Redhammer: 

Podal ústnu informáciu k tomuto bodu rokovania. Upozornil, aby všetky 
materiály hlavne o výskumných projektoch zo zahraničia boli pripravené na 
dekanátoch fakúlt. Má to veľký vplyv na výšku pridelenej dotácie. 

 
Stanovisko KR STU č. 3/9/2008 
KR STU berie na vedomie informácie o evidencii projektov za rok 2008. 
 
K bodu 4 Kritériá habilitácií a inaugurácií na STU (pror. Redhammer) 
  
Pror. 
Redhammer: 

MŠ SR schválilo nové kritériá na habilitácie a inaugurácie, sú uvedené 
v písomnom materiáli. Je nutné, aby každá fakulta tieto kritériá 
implementovala do svojich kritérií a aby upravené kritériá boli schválené vo 
vedeckých radách fakúlt a univerzity ešte v rámci prebiehajúcej komplexnej 
akreditácie (fakulty v priebehu novembra 2008, STU 1.12.2008). 

Rektor Báleš: Požiadal dekanov fakúlt, aby úpravu fakultných kritérií a ich schválenie stihli 
urobiť načas. 

Dekan SjF  
STU Šooš: 

Vyjadril sa k požiadavke monografie a vysokoškolskej učebnice a hodnotil 
ich ako príliš tvrdé a niektoré fakulty budú mať problém s ich plnením. 

Dekan FIIT  
STU Molnár: 

Uviedol, že by bolo potrebné niekde uviesť definíciu čo je monografia a čo je 
vysokoškolská učebnica. 

 
Úloha KR STU č. 1/9/2008 
Rektor STU ukladá dekanom fakúlt STU upraviť fakultné kritériá pre habilitácie 
a inaugurácie v súlade s novými kritériami vydanými MŠ SR a zabezpečiť ich schválenie vo 
vedeckej rade fakulty najneskôr do konca novembra 2008. 
Z: Dekani fakúlt STU 
T: 18. 11. 2008 
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K bodu 5 Týždeň vedy a techniky na Slovensku a Národná konferencia 
Veda a technika 2008 (pror. Redhammer) 

  
Pror. 
Redhammer: 

Predložil písomný materiál k tomuto bodu rokovania. V rámci Týždňa vedy 
a techniky v SR sa dňa 27.11.2008 v aule D. Ilkoviča uskutoční národná 
konferencia Slovensko a Európsky výskumný priestor. V písomnom materiáli 
je uvedený cieľ a program konferencie. Je plánovaná účasť podpredsedov 
vlády SR Mikolaja a Čaploviča. Informoval aj o novej iniciatíve na Slovensku 
„Hlava roka 2008“, požiadal o nominácie do tejto súťaže. V rámci národnej 
konferencie budú firmou ENEL odovzdané ceny Aurela Stodolu za najlepšie 
Bc, Ing a PhD práce.  

 
Stanovisko KR STU č. 4/9/2008 
KR STU berie na vedomie informácie o Týždni vedy a techniky na Slovensku. 
 
 
K bodu 6 Prijatie najlepších študentov STU pri príležitosti MDŠ 

(pror. Petráš) 
  
Pror. Petráš: Predložil písomný materiál k tomuto bodu rokovania, v ktorom sú uvedené 

podmienky ocenenia vrátane finančnej odmeny od rektora STU. Požiadal 
o písomné návrhy dekanov fakúlt a prorektorov STU v kategóriách: najlepší 
študent Bc. stupňa, najlepší študent Ing. stupňa, najlepší študent PhD. stupňa, 
významný reprezentant STU/fakulty v športe, kultúre atď. a zástupca 
študentov v AS STU. Prijatie študentov sa uskutoční dňa 18.11.2008 o 10.00 
hod. 

Pror. Kalužný: Upozornil, že návrh na mimoriadne štipendium má byť podaný na príslušnom 
formulári, ktorý je potrebné kompletne vyplniť. 

 
Stanovisko KR STU č. 5/9/2008 
KR STU berie na vedomie informácie o prijatí najlepších študentov u rektora STU pri 
príležitosti MDŠ. 
 
 
K bodu 7 Stretnutie so zahraničnými študentmi STU pri príležitosti MDŠ 

(pror. Petráš) 
  
Pror. Petráš: Predložil písomný materiál, v ktorom sú uvedené ciele stretnutia. Počíta sa 

s účasťou cca 25-30 študentov a stretnutie sa uskutoční dňa 18.11.2008 
o 11.00 hod. na rektoráte STU. Požiadal dekanov fakúlt o príslušné 
nominácie. 

 
Stanovisko KR STU č. 6/9/2008 
KR STU berie na vedomie informácie o stretnutí vedenia STU so zahraničnými študentmi 
STU. 
 
 
K bodu 8 Energetická bilancia STU – návrhy opatrení (pror. Janíček) 
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Pror. Janíček: Predložil písomný materiál pod názvom Návrh koncepcie riešenia 
prevádzkovania a starostlivosti tepelného hospodárstva a transformátorových 
staníc. Navrhol centralizáciu tak tepelného hospodárstva ako aj 
prevádzkovania transformátorových staníc. Pri oprave havarijného stavu 
transformátorovej stanice upozornil dekanov na možné vypínanie elektrickej 
energie – ak to bude nevyhnutné aj v pracovnom čase. Podstatná vec je otázka 
bezpečnosti a stability dodávky energií a nie (zatiaľ) riadenie ich spotreby. 

Predseda AS 
STU Žalman: 

Ujasnil si, že sa jedná o predefinovanie pracovných povinností útvaru 
energetiky na rektoráte STU. Opýtal sa na spôsob financovania tohto 
energetického uzla. 

 
Uznesenie KR STU č. 1/9/2008 
KR STU súhlasí s navrhovanou koncepciou riešenia prevádzkovania a starostlivosti o tepelné 
hospodárstvo a prevádzku transformátorových staníc. Ukladá prorektorovi Janíčkovi vykonať 
organizačnú zmenu na STU v oblasti tepelného hospodárstva ako aj prevádzkovania 
a riadenia transformátorových staníc v kampuse STU Bratislava mesto. 
 
 
K bodu 9, 10 Múzeum STU – stav prípravy 

Prekrytie priestoru Vazovova – Mýtna – stav prípravy  
(pror. Janíček) 

  
Pror. Janíček: Na obidve tieto akcie sa pripravujú architektonické štúdie, ktoré ešte nie sú 

ukončené. Preto navrhol presunúť prezentáciu týchto štúdií na nasledujúce 
rokovanie KR STU. 

 
 
K bodu 11 Rozličné 
 
 
1) Prorektor Janíček: 

Pripravil písomný materiál pod názvom Informácia o príprave projektu v rámci podpory 
infraštruktúry VŠ z OP VaV. Jedná sa o mimobratislavskú výzvu. Na príprave projektu 
budú spolupracovať: FA STU (Banská Štiavnica), Účelové zariadenie STU v Gabčíkove, 
MTF STU Trnava a SvF STU (Kočovce). Ostatné detaily sú uvedené v písomnom 
materiáli. 

 
2) Prorektor Kalužný: 

Oznámil termín promócií PhD. Uskutočnia sa 17.12.2008 o 13:00 hodine v aule Dionýza 
Ilkoviča. 

3) Prorektor Janíček: 
- Firma ENEL vyhlásila súťaž o najlepšie práce Bc. Ing. a PhD. Pripravili prezentácie 

pre STU na jej propagáciu – nielen energetiku ale techniku všeobecne. Treba 
nahlásiť kontakty na stredné školy, aby sa mohli týchto prezentácií zúčastniť. 

- Informoval dekanov o možnosti uchádzať sa o financie na projekty z Ekofondu SPP. 
Pošle na túto tému ďalšie informácie. Rektor Báleš informoval, že SPP v rámci 
podpísanej dohody o spolupráci má záujem o ďalšie vzdelávanie svojich 
pracovníkov. 
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4) Prorektor Redhammer: 
- Informoval o zámere riešiť koordináciu a metodické riadenie akademických knižníc 

fakúlt STU po odbornej stránke. Za týmto účelom vedenie STU schválilo zriadenie 
odborného metodického strediska s celouniverzitnou pôsobnosťou. Zriadené to bude 
v rámci Výskumného centra STU. 

- Na rektoráte STU bude pracovné stretnutie o možnostiach prístupu do 
synchrotrónového centra. 

 
5) Zástupca študentov v AS STU Česelský: 

V novembri má vyjsť časopis Spektrum plne z príspevkov študentov. Poprosil dekanov 
fakúlt, aby pomohli aktivizovať študentov v tomto smere.  

 
6) Predseda AS STU Žalman: 

Na otázku sťažnosti študenta na voľby RUŠ na ŠD STU odporučil riešiť to v spolupráci 
s riaditeľom príslušného ŠD a zástupcami študentov v AS STU. 

 
7) Prorektor Petráš: 

- Špeciálne číslo Spektra STU venované študentom (príspevok o histórii študentov – 
Sikorová, mimoriadne výsledky – súťaže a pod., každá fakulta má cca 2 strany 

- Vyhodnotenie účasti STU v programe ERASMUS – predložil aj v podobe 
písomného materiálu 

- Informoval o galakoncerte všetkých troch zložiek VUS Technik, ktorý bude dňa 
15.11.2008 v Istropolise pri príležitosti 55. výročia založenia súboru. 

- Informoval o zasadaní výkonného výboru SEFI, ktorý bude zasadať v Bratislave. 
 
8) Predseda UOO STU Kovár: 

Informoval o podpísaní Kolektívnej zmluvy vyššieho stupňa na rok 2009 a uviedol jej 
podstatné časti. 

 
9) Rektor Báleš: 

- Upozornil na potrebnú účasť pri návšteve pracovného tímu Akreditačnej komisie na 
STU so začiatkom 28.10.2008 

- V súvislosti s plesom STU, požiadal dekanov o písomné potvrdenie príspevkov na 
túto akciu do 15.11.2008, počet potrebných vstupeniek, príspevky do tomboly, 
kultúrneho programu a dodať adresár, komu treba poslať 1. oznámenie o konaní 
plesu STU. Prorektor Petráš informoval o zasadnutí výkonného výboru Alumni 
klubu. 

 
10) Dekan SvF STU Kopáčik: 

Upozornil na problém dokladovania ceny PHM pri cestovných náhradách za auto. 
Odpovedala kvestorka STU, bude vydané v tomto smere usmernenie, aby bolo možné aj 
iným spôsobom dokladovať cenu PHM v zmysle platného zákona o cestovných 
náhradách. 

 
11) Dekan MtF STU Moravčík: 

Výročie Aurela Stodolu – ako sa k tomu prihlási a postaví STU. Odpovedal rektor STU, 
že prorektor Petráš dostal úlohu vypracovať materiál k tejto téme. 

 
12) Dekan SjF STU Šooš: 

Kryty CO nielen na SjF STU nemajú platné revízie, je potrebné to centrálne riešiť. 
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13) Dekan FCHPT STU Bakoš: 
Navrhuje vypracovať komplexnejší materiál o knižniciach na STU, navrhuje spoluprácu 
so Slovenskou národnou knižnicou a archívom. 

 
 
Zapísal: Ing. Pavel TIMÁR, PhD. 
 
 
 
 
Zápisnicu overili: 
 
 
Prof. Ing. arch. Maroš FINKA, PhD. – prorektor STU 
 
 
Prof. Ing. Dušan BAKOŠ, DrSc. – dekan FCHPT STU 
 
 
Prof. Ing. Vladimír BÁLEŠ, DrSc. - rektor STU 
 


